	Notice of intent to make a determination
[bookmark: _Toc17443441][bookmark: _Toc17454744][bookmark: _Toc17455369][bookmark: _Toc17978167]Development of 44 lots– Public Comments Invited
[2022-02-05] – Indigenous Services Canada must determine whether the proposed Development of 44 lots, located in Pessamit is likely to cause significant adverse environmental effects. To help inform this determination, Indigenous Services Canada is inviting comments from the public respecting that determination. 

Written comments must be submitted by June 2nd, 2022, to: 
[bookmark: _GoBack]
Isabelle Dery, Senior Environment Advisor
320 St-Joseph Est Office 400
Québec, Quebec G1K 9J2
Email: aadnc.qcevalenvenvassessqc.aandc@canada.ca
[bookmark: _Toc17443442][bookmark: _Toc17454745][bookmark: _Toc17455370][bookmark: _Toc17978168]The Proposed Project
The project consists of the development of 44 lots in the community of Pessamit. The plans and specifications are in progress. A small intermittent stream is located on the study site and will be subject to compensation/mitigation measures.

	[bookmark: _Toc17443443][bookmark: _Toc17454746][bookmark: _Toc17455371][bookmark: _Toc17978169]Avis public
[bookmark: _Toc17443444][bookmark: _Toc17454747][bookmark: _Toc17455372][bookmark: _Toc17978170]Développement de 44 lots– Période de consultation publique
[2022-05-02] – Services aux Autochtones Canada doit déterminer si le projet proposé de Développement de 44 lots, situé à Pessamit, est susceptible d’entrainer des effets négatifs importants sur l’environnement. Afin de contribuer à cette détermination, Services aux Autochtones Canada invite le public à formuler des commentaires à ce sujet.

Les commentaires écrits peuvent être présentés d’ici le 2 juin 2022 à :
Isabelle Dery
400-320 St-Joseph Est, 
Québec, Québec, G1K 9J2
Courriel: aadnc.qcevalenvenvassessqc.aandc@canada.ca 
[bookmark: _Toc17443445][bookmark: _Toc17454748][bookmark: _Toc17455373][bookmark: _Toc17978171]Le projet
Le projet consiste en le développement de 44 lots dans la communauté de Pessamit. Les plans et devis sont en réalisation. Un petit ruisseau intermittent est situé sur le site à l'étude et fera l'objet de mesures de compensation/atténuation.  



